
Zápisnica č. 08/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 9. septembra

2015 v Rajeckých Tepliciach.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Milan Lešický – zástupca trénerov

Ospravedlnení: Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ

Prizvaní: Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Silvia Štefániková – zástupkyňa GS SFZ
Peter Dedík – projektový manažér SFZ

Program:

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a

modernizácie futbalových štadiónov.
4. Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci medzi SFZ a Mestom Poprad.
5. Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov mládežníckych 

reprezentačných družstiev SR – jeseň 2015.
6. Schvaľovanie návrhu termínovej listiny mládežníckych reprezentačných 

družstiev SR – jeseň 2015.
7. Schvaľovanie návrhu Štatútu siene slávy slovenského futbalu.
8. Schvaľovanie návrhu na obsadenie pozície tajomníka Komory pre riešenie

sporov SFZ. 
9. Správa o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za kalendárny rok 2014.
10. Správa o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie január – jún 2015.
11. Schvaľovanie návrhu na prerozdelenie finančných prostriedkov UEFA Solidarity

Payment za sezónu 2014/15.
12. Schvaľovanie prihlášky do súťaže Regions' Cup ročníka 2016/17.
13. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ.
14. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie

január-august 2015.
15. Informácia o zmenách v organizačnej štruktúre SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za

obdobie júl – august 2015.
16. Informácia o organizovaní Konferencie trénerov UEFA, ktorá sa uskutoční v

dňoch 21.- 25. septembra 2015 v Bratislave.
17. Informácia o písomnom vzdaní sa člena v Komisii pre štadióny a ihriská SFZ.
18. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi



zasadnutiami.
19. Diskusia.

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku zasadnutia predložil návrh
na doplnenie programu. Išlo o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu stanoviska k výrokom
p. Vladimíra Sotáka“.
Členovia VV SFZ návrh na doplnenie programu akceptovali.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.

Kontrolu plnenia uznesení vykonal právny expert a projektový manažér SFZ Jaroslav Rybánsky.

Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:

1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha splnená aj v bode 2.
LPO SFZ vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej účasti SFZ v Národnom
futbalovom štadióne, a.s. 
Finančné prostriedky za odpredaj akcií boli SFZ uhradené. 

    

Uznesenie č. 41/15 VV SFZ:

1) VV SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o prijatí na školenie trénerov UEFA „A“ licencie (2015).
2) VV SFZ poveruje GS SFZ a člena VV SFZ zástupcu trénerov, aby zvolali panel expertov
pre vzdelávanie trénerov, ktorý preskúma koncepciu prijímacích skúšok organizovaných SFZ
pre školenia trénerov UEFA „A“ a UEFA „PRO“ licencie, obsah a hodnotenie prijímacích skúšok
školenia trénerov a podmienky pre udeľovanie licencie. Zároveň ukladá povinnosť oboznámiť
so zisteniami členov VV SFZ a v prípade potreby navrhnúť odôvodnené úpravy.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    Milan Lešický

Úloha trvá v bode 2.
Na júnovom zasadnutí bol schválený návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.
Následovne bude upravená Smernica o vzdelávaní trénerov.

Uznesenie č. 76/15 VV SFZ:

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.



2) VV SFZ berie na vedomie oznámenie Mesta Levice a Mesta Topoľčany o odstúpení z projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
3) VV SFZ predlžuje termín pre Mestá Banská Bystrica, Trenčín, Prievidza, Dolný Kubín, Prešov a
Košice termín na zasielanie požadovaných záväzných dokumentov schválených mestským
zastupiteľstvom (v prípade, že sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom
spoločnosti (v prípade, že sa jedná o obchodnú spoločnosť) do 15. júla 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Informácia o realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov je
ako samostatný bod programu.

Uznesenie č. 96/15 VV SFZ:

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ súhlasí s návrhom ZsFZ na nahradenie mesta Levice v rámci realizácie projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov mestom Skalica ako novým
účastníkom Fortuna ligy.
3) VV SFZ poveruje prezidenta SFZ Jána Kováčika, aby rokoval na úrovni vlády SR o zmene
uznesenia vlády SR č. 115 z 27. februára 2013 v znení uznesenia vlády SR č. 402 z 10. júla 2013
tak, aby bolo mesto Levice nahradené mestom Skalica.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Na najbližšom zasadnutí vlády SR sa má uskutočniť prerokovanie zmeny uznesenia. 

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie

futbalových štadiónov.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo projektovému manažérovi SFZ Petrovi
Dedíkovi, ktorý informoval o najdôležitejších skutočnostiach, ktoré sa udiali za ostatné obdobie
v rámci realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov:

1. SFZ obdržal záväzné stanovisko Mesta Trenčín a AS Trenčín k účasti v projekte
modernizácie, rekonštrukcie a budovania futbalových štadiónov, vrátane financovania
projektu.

2. Dňa 22. augusta 2015 sa konalo slávnostné otvorenie novovybudovanej City Arény -
štadióna Antona Malatinského v Trnave.

3. Dňa 22. augusta 2015 sa konalo aj slávnostné otvorenie rekonštruovanej Zelpo Arény -
štadióna v Podbrezovej.

4. SFZ odsúhlasil projektovú dokumentáciou (štúdiu) rekonštrukcie štadióna v Prievidzi
pre štadióny kategórie UEFA 2/3.

5. SFZ predložil ministrovi školstva, vedy, výskumu a športu SR žiadosť o zmenu uznesenia
vlády SR v súvislosti s nahradením Mesta Levice Mestom Skalica, ktoré už medzičasom
začalo spolupracovať so SFZ na príprave projektovej dokumentácie rekonštrukcie štadióna
v Skalici.

6. Katastrálny odbor Okresného úradu Zlaté Moravce vydal rozhodnutie o povolení vkladu
vecného bremena v prospech SFZ na užívanie futbalového štadióna v Zlatých Moravciach.



7. V súlade s Rámcovou dohodou medzi SFZ (objednávateľ) a SEDASPORT, s.r.o.
(dodávateľ) bola podpísaná zmluva o dielo na výstavbu tribún v Humennom (objednávateľ
1. Humenská, a.s.).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby,

rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.

2) VV SFZ schvaľuje deň 30. september 2015 za posledný možný termín na záväzné

vyjadrenie sa pre mestá Prievidza a Dolný Kubín k podmienkam určeným SFZ vyplývajúcich

z realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Schvaľovanie návrhu zmluvy o spolupráci medzi SFZ a Mestom Poprad.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Opäť odovzdal slovo projektovému manažérovi SFZ
Petrovi Dedíkovi, ktorý informoval o návrhu zmluvy o spolupráci medzi SFZ a Mestom Poprad.
Predmetom tejto zmluvy je vymedzenie vzájomných práv a povinností v súvislosti s realizáciou
ďalšieho budovania areálu NTC SFZ v Poprade, ako aj rámcových podmienok užívania areálu
zo strany futbalového klubu FK Poprad.

V súlade s predmetnou zmluvou následne dôjde k zámene pozemkov medzi SFZ a Mestom Poprad,
na ktorých Mesto Poprad vybuduje v tesnej blízkosti štadióna parkovacie plochy a SFZ vybuduje
v areáli NTC Poprad tréningového ihrisko s trávnatým povrchom.

Ná základe tejto zmluvy zároveň uzatvorí SFZ s FK Poprad osobitnú zmluvu o podmienkach
užívania areálu NTC pri súťažných stretnutiach a tréningovej príprave „A“ mužstva FK Poprad.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy o spolupráci medzi SFZ a Mestom Poprad.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K b o d u 5 : Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov mládežníckych

reprezentačných družstiev SR – jeseň 2015.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo viceprezidentovi SFZ pre štátnu
reprezentáciu a medzinárodné vzťahy Karolovi Belaníkovi, ktorý predstavil návrh na zloženie
realizačných tímov mládežníckych reprezentačných družstiev SR – jeseň 2015.



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentačných

družstiev SR – jeseň 2015.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu termínovej listiny mládežníckych reprezentačných družstiev

SR – jeseň 2015.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Opäť odovzdal slovo viceprezidentovi SFZ pre štátnu
reprezentáciu a medzinárodné vzťahy Karolovi Belaníkovi, ktorý predstavil návrh termínovej
listiny mládežníckych reprezentačných družstiev SR – jeseň 2015.



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh termínovej listiny mládežníckych reprezentačných družstiev SR –

jeseň 2015.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu Štatútu siene slávy slovenského futbalu.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrh Štatútu siene slávy slovenského futbalu.
Sieň slávy sa zriaďuje s cieľom popularizácie a verejnej prezentácie úspechov slovenského futbalu
a za účelom systematického zhromažďovania, zbierania, vystavovania a archivácie historických
faktov, informácií a dokumentov o slovenských futbalových osobnostiach, aby sa vytváralo viac
príležitostí na pripomenutie vzácnych osobností a momentov slovenského futbalového života
v minulosti.  
Sieň slávy je najmä vnútorným vlastníctvom celej futbalovej komunity, pozostávajúcej nielen z ľudí
a inštitúcií, aktívne pôsobiacich vo futbalovom hnutí, ale aj z každého fanúšika a sympatizanta
slovenského futbalu, ktorý rešpektuje morálne a etické hodnoty spoločnosti a zásady fair play. 

Pokiaľ SFZ nebude mať vlastné priestory vhodné pre prevádzkovanie siene slávy, bude
prevádzkovať podobu siene slávy na svojom webovom sídle virtuálne. Bude obsahovať najmä
fotografie futbalových reprezentantov, obrazové a zvukové materiály, vrátane zverejnenia
štatistických informácií.



Nakoľko boli k predloženému materiálu vznesené drobné pripomienky, členovia VV SFZ sa
dohodli na určení termínu, v ktorom budú môcť zasielať svoje návrhy na doplnenie štatútu resp.
návrhy na personálne zloženie orgánov siene slávy.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje deň 20. september 2015 za posledný možný termín na zasielanie

pripomienok k predloženému návrhu Štatútu siene slávy slovenského futbalu a zároveň

za termín na zasielanie návrhov na personálne zloženie orgánov Siene slávy (Výkonná

komisia, Čestná rada).  

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na obsadenie pozície tajomníka Komory pre riešenie sporov

SFZ. 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrh kandidáta na tajomníka Komory SFZ pre
riešenie sporov. Ako tajomníka navrhol Mgr. Lukáša Piteka, ktorý vykonával túto funkciu na
základe poverenia v zmysle pracovnej zmluvy zo dňa 1.7.2014 a ukázal sa ako vhodný pracovník
na túto pozíciu.
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje p. Lukáša Piteka za tajomníka Komory pre riešenie sporov SFZ. 

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Správa o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za kalendárny rok 2014.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo zástupkyni GS SFZ Silvii Štefánikovej,
ktorá informovala, že na zasadnutí Konferencie konanej 3.3.2015 v Banskej Bystrici boli delegátom
predložené predbežné výsledky hospodárenia Slovenského futbalového zväzu a SFZ Marketing,
s.r.o. (ďalej len „SFZ“ a „SFZM“) za obdobie roka 2014. V tomto období prebiehal koncoročný
audit v oboch účtovných jednotkách.
Koncoročné výsledky hospodárenia sa odlišujú od predbežných výsledkov hospodárenia. Z tohto
dôvodu bol členom VV SFZ predložený prehľad koncoročnej účtovnej závierky s porovnaním
s predbežnou účtovnou závierkou za obdobie roka 2014 a nasledovné výsledky hospodárenia
s vyčíslením rozdielov s komentármi:

                                                                                          Predbežná   Riadna
Označenie:                                                                             Účtovná závierka 2014
Celkové výnosy:                                                         10 175 996 EUR       10 728 766 EUR

Celkové náklady:                                                         9 291 886 EUR         9 404 109 EUR

Výsledok hospodárenia za účtovné obdobie pred zdanením:     

                                                                                          884 110 EUR         1 324 567 EUR

Okrem správ o hospodárení obdržali členovia VV SFZ aj výpočet dane z príjmu za rok 2014.
SFZ za rok 2014 dosiahol kladný hospodársky výsledok pred zdanením vo výške 1 324 657 EUR.
Celkové výnosy sú vo výške 10 728 766 EUR a celkové náklady sú vo výške 9 404 109 EUR. Daň
z príjmu bola odvedená do štátneho rozpočtu vo výške 187 484 EUR.    



SFZ Marketing, s.r.o. dosiahol za rok 2014 hospodársky výsledok pred zdanením vo výške 55 190

EUR. Celkové výnosy vo výške 1 978 602 EUR a celkové náklady vo výške 1 923 412 EUR. Daň
z príjmov bola vo výške 18 713 EUR.

Členovia VV SFZ obdržali vo forme tabuľky zjednodušený výkaz Riadnej a Predbežnej
Výsledovky SFZ s rozdielmi a krátky popis jej položiek, ktorý sumarizuje prehľad jednotlivých
nákladov a výnosov z pohľadu ich druhového členenia a podľa účtových skupín.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie Správu o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za kalendárny

rok 2014. 

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 10: Správa o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie január – jún 2015.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Opäť odovzdal slovo zástupkyni GS SFZ Silvii
Štefánikovej, ktorá informovala o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie január – jún
2015.
Rozpočet SFZ počíta na rok 2015 s celkovými výnosmi vo výške 11 242 032 EUR, a s celkovými
nákladmi vo výške -11 077 365 EUR.  Hospodársky výsledok je plánovaný vo výške 164 667

EUR. K 30. júnu 2015 dosiahol SFZ výnosy vo výške 4 912 179 EUR a náklady vo výške
-4 690 672EUR. Hospodársky výsledok  dosiahol  výšku 221 507EUR a je v plánovanom zisku  56

840EUR. 
VV SFZ na svojom zasadnutí v júni 2015 schválil príspevok na otvorenie štadióna City Aréna
v Trnave vo výške 100 000EUR. V prípade plnenia tohto záväzku hospodársky výsledok dosiahne
stratu vo výške -43 160EUR.
 

Významné položky rozpočtu boli uvedené v nasledujúcom členení:

V porovnaní s vykazovaným obdobím Administratíva celkom nepresiahla rozpočet. Pri porovnaní
skutočne dosiahnutých nákladov a výnosov s plánovanými nákladmi a výnosmi naplnila rozpočet
do výšky 43%.
Jednotlivé projekty Administratívy neprekročili rozpočet okrem IT projektu, kde sa dosiahla strata
vo výške 46 719 EUR.  V podprojekte Futbalnet - prevádzka a služby je evidovaný náklad za Štúdiu
- možnosti monetizácie portálu futbalnet.sk vo výške 1 400 EUR. Tento podprojekt plánoval
dosiahnutie výnosov 12 000 EUR, ktoré k júnu 2015 vykazoval vo výške 0 EUR. V podprojekte IT
- Prevádzka ISSF sa prekročila výška nákladov o 115 680 EUR a výnosy prekročili plánovanú
výšku o 23 707 EUR.
Výnosy SFZ ,prostredníctvom mesačnej fakturácie cez ISSF, disciplinárnej, matričnej a športovo
technickej komisie sú plánované na úrovni 87 900 EUR a dosiahli výšku 59 032 EUR

predstavujúcu naplnenie rozpočtu vo výške 67%.
Konvencia rozhodcov predpokladá stratu vo výške 103 500 EUR. Výnosy vzťahujúce sa k tejto
položke sú sumárne plánované v položke Projekty UEFA.  Do vykazovaného obdobia boli na tento
projekt fakturované výnosy vo výške  9 389 EUR a rozpustením príspevku UEFA na majetok boli
rozpustené výnosy vo výške 4 118 EUR.  Do júna 2015 konvencia naplnila rozpočet vo výške 30%.
V kapitole Mládež je plánovaná  strata z činnosti mládeže, ÚTM a Grassroots v roku 2015 vo výške
1 189 375 EUR. Plánované náklady sú z podstatnej  časti kryté výnosmi z dotácie MŠVVaŠ SR.
Za vykazované obdobie do 30. júna 2015 dosiahla táto kapitola výšku 54% rozpočtu.
SFZ predpokladá v roku 2015 stratu z činnosti Orgánov a komisií vo výške 65 493 EUR.  V roku



2014 začala činnosť Komora pre riešenie sporov. Vo vykazovanom období dosiahla táto kapitola
zisk vo výške 11 251 EUR. Podprojekt Rozhodcovský súd prekročil výnosy vo výške 7 475 EUR

a neprekročil výšku nákladov o 4 127 EUR. Najväčšiu úsporu v rozpočte dosiahla Komisia
delegátov, Komisia pre štadióny a ihriská, Komisia rozhodcov, Disciplinárna komisia a Licenčná
komisia a klubový licenčný systém.
Príjmy z marketingových a reklamných práv sú rozpočtované vo výške 800 000 EUR. K júnu 2015
je výška výnosov 400 000 EUR, čo je 50% naplnenie rozpočtu.
V roku 2015 sme predpokladali rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu MŠVVaŠ SR podľa
nového vzorca, ktorý bude súčasťou novelizovaného Zákona o športe a tým aj prísun väčšieho
objemu dotačných finančných prostriedkov vo výške 4 mil. EUR. Výnosy z príspevkov
od medzinárodných asociácii očakávame vo výške 4 970 138 EUR náklady účtovných odpisov
NTC Poprad vo výške 209 549 EUR.  Celkový hospodársky výsledok z projektov je
v rozpočtovanej výške  8 760 589 EUR.
K júnu bola táto kapitola naplnená do výšky 41% rozpočtu. 
Činnosť reprezentácie pre rok 2015 očakáva stratu  2 913 069 EUR. Aktivity týkajúce sa podpory
rozvoja  ženského futbalu sú plánované so stratou vo výške 90 000 EUR.  Reprezentácia naplnila
rozpočet vo výške 41% a Rozvoj ženského futbalu vo výške 49%. Reprezentácia A presiahla
rozpočet na zápas Slovensko – Macedónsko vo výške 29 116 EUR prečerpaním nákladov vo výške
36 939 EUR.  Výnosy boli presiahnuté o 7 823 EUR v porovnaní s plánovanou výškou výnosov.
V kapitole pohárové ligové súťaže, kde zahŕňame Slovenský pohár, Superpohár a náklady spojené
najmä s delegovanými osobami pri súťažiach európskej ligy očakávame predpokladaný
hospodársky výsledok 180 000 EUR.
Vzdelávanie trénerov, rozhodcov a delegátov stretnutí predpokladá výšku hospodárskeho výsledku
na úrovni 147 400 EUR. K 30. júnu 2015 dosiahli 11% výšky rozpočtu. V projekte Vzdelávanie
trénerov, Rekvalifikácia UEFA A a Seminár UEFA PRO, A oddelenie neplánovalo náklady ktoré
boli vykázané v roku 2015 za seminár a rekvalifikáciu ktorá ktoré sa otvorili v roku 2014.
Príspevky členom medzi ktorými sú Futsal, Nadácie SFZ, Únia futbalových trénerov, ÚLK
a plnenie Doxx bet Ligy očakávame vo výške 415 825 EUR. Na základe zmluvy podpísanej s ÚLK
týkajúcej sa najvyššej mužskej ligovej súťaže vo futbale na území SR plánuje SFZ prispieť klubom
Fortuna Ligy od sezóny 15/16. Táto kapitola naplnila rozpočet na 19%.

Rozpočet SFZ Marketing, s.r.o. (ďalej len „SFZM“) pre rok 2015 počíta s kladným hospodárskym
výsledkom vo výške 26 439 EUR. Celkové výnosy  rozpočtované najmä z výnosov z reklamy
a marketingovej činnosti sú delené do dvoch skupín: 

Partneri barter 401 681 EUR a Partneri cash 1 365 859 EUR. 

K 30. júnu 2015 dosiahol Hospodársky výsledok stratu vo výške –225 918 EUR.

Kapitola Administratíva Marketing dosiahla 44% rozpočtu.  V kapitole Eventy dosiahla 78%
rozpočtu. V projekte A - Česko/PZ 31.3. 2015 – Žilina dosiahla zisk vo výške 11 639 EUR

namiesto plánovanej straty -30 000 EUR.  V projekte A - LUX-SVK 11.10.2015/ KME 2016 sa
dosiahla úspora vo výške 8 471 EUR .  Nakoľko sa zápas bude konať v Októbri, projekt
k predkladaniu správy nie je ukončený a predpokladá sa tvorba nákladov a výnosov. V projekte A -
Macedónsko 14.6. 2015 Žilina, KME 2016 sa dosiahla úspora vo výške 17 502 EUR. V projekte A
- SVK-Luxembursko 27.3.2015 KME 2016 sa dosiahla úspora vo výške 8 472 EUR.  Projekt
Eventy ostatné neplánoval so žiadnymi nákladmi a výnosmi. K 30. júnu dosiahol stratu vo výške
2 657EUR.  Futbalista roka dosiahol úsporu vo výške 13 492 EUR. Projekt Legendy premier
League  dosiahol stratu vo výške –4 663 EUR. Projekt SP - SLOVENSKÝ POHÁR MUŽI –
SLOVNAFT CUP nedosiahol plánovanú výšku rozpočtu 68 800 EUR a dosiahol celkovú stratu



vo výške -21 216 EUR. Projekt Dôvera Školský pohár dosiahol celkovú stratu -138 877 EUR.

Nábor poistencov pre Dôveru sa zatiaľ nevyhodnotil a rozpočet s plánovaným ziskom vo výške
115 000 EUR nebol naplnený. Projekt U21 - 2 PZ Challenge Trophy 22.-31.3.2015 – Norsko nemal
plánované náklady a dosiahol stratu vo výške -11 855 EUR. Projekt U21 - 2 PZ Challenge Trophy
Final 7.-16.6.2015 V/D vo výške straty -367 EUR dosiahol úsporu 12 932 EUR.

V Kapitole Partneri Barter / Cash sa dosiahlo 36% rozpočtu. V marketingových právach SFZ bolo
rozpustené do výnosov 50% z plánovaných výnosov. TV práva dosiahli 24% z plánovaného zisku.
Vlastné príjmy SFZM sú k 30. júnu 2015 pod 1% plánovaných výnosov.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie Správu o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie

január – jún 2015. 

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na prerozdelenie finančných prostriedkov UEFA Solidarity

Payment za sezónu 2014/15.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo prezidentovi ÚLK Ivanovi Kozákovi,
ktorý predstavil návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov UEFA Solidarity Payment
za sezónu 2014/15.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov UEFA Solidarity Payment

za sezónu 2014/15.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.
K bodu 12: Schvaľovanie prihlášky do súťaže Regions' Cup ročníka 2016/17.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval o blížiacom sa termíne podania prihlášky
Regions Cup 2016/17.
Podmienkou prihlásenia sa do tejto súťaže je usporiadanie národnej kvalifikácie, z ktorej víťaz bude
prihlásený do kvalifikačného kola. Čiže systém, ktorý sme aplikovali po minulé ročníky, tzv. rotač-
ný systém regiónov, už nie je možné aplikovať.

Kritérium účasti je teda usporiadať národnú kvalifikáciu, výber formátu pre kvalifikačný systém je
na každej asociácii aký si zvolí, v princípe sa môže uskutočniť ako: 

 zápasy doma/vonku
 formou miniturnaja
 víkendového turnaja
 systémom ligy

Do termínu 11.9. je potrebné na UEFA nahlásiť, či máme záujem o štart v kvalifikácii Regions' Cup
2016/2017 a tým pádom budeme organizovať národnú kvalifikáciu, súčasťou prihlášky je aj dotaz-
ník, v ktorom treba uviesť nasledovné: 
- názov národnej kvalifikačnej súťaže
- počet zúčastnených tímov
- začiatok/koniec kvalifikácie
- formát kvalifikácie
- informácie o finále, vrátane dátumu konania, výsledku, počtu divákov atď.

Žrebovanie kvalifikačných kôl UEFA Regions' Cup 2016/2017 sa uskutoční dňa 3.12.2015 v sídle
UEFA, kvalifikačné kolo "preliminary round" sa uskutoční medzi 1.5. - 31.7.2016, kvalifikačné
kolo "intermediate round" sa uskutoční v termíne od 15.8. - 15.12.2016, a finálové kolo sa uskutoč-
ní posledné dva júnové týždne roku 2017. Po posledné ročníky bol amatérsky regionálny tím zo
Slovenska nasadzovaný kvôli rankingu priamo do intermediate round. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje prihlášku do súťaže Regions Cup ročníka 2016/17.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo I. viceprezidentovi SFZ Richardovi
Havrillovi, ktorý predstavil návrh na udelenie odznakov SFZ pre funkcionárov VsFZ, ktorí sa
v týchto dňoch dožívajú životných jubileí.  
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje udelenie bronzového odznaku SFZ pre p. Jána Špiváka, p. Jozefa

Kovalčíka, p. Jaroslava Švarca a p. Dušana Poláka.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0



Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie

január-august 2015. 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo viceprezidentovi SFZ pre štátnu
reprezentáciu a medzinárodné vzťahy Karolovi Belaníkovi, ktorý informoval o odohraných
zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie január-august 2015. 





Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR

za obdobie január-august 2015. 

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Informácia o zmenách v organizačnej štruktúre SFZ a SFZ Marketing, s.r.o.

 za obdobie júl – august 2015.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval členov VV SFZ o zmenách v organizačnej
štruktúre SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie júl – august 2015.
Od 10. mája 2015 nastúpil na pozíciu riaditeľa NTC Poprad Peter Melek, 29-ročný bývalý
pracovník MŠVVaŠ a donedávna aktívny hráč FK Poprad. Peter Melek nahradil na tejto pozícii
Štefana Vaľka.

Uvoľnením Branislava Krišku pre potreby nového štadióna v Trnave sme museli riešiť personálne
obsadenie v NTC Senec. Na pozíciu riaditeľa NTC Senec bol od 1. augusta 2015 prijatý Július
Pauer, doterajší administratívno-organizačný a iný zdravotnícky pracovník NTC, ktorý zastával aj
funkciu zástupcu riaditeľa NTC, takže s prácou už má skúsenosti.

Na pozíciu Júliusa Pauera (administratívno-organizačný a iný zdravotnícky pracovník) bol prijatý
taktiež od 1. augusta 2015 Martin Rózsa, 20-ročný absolvent SOŠ Informačných technológií, ktorý
bol odporučený MUDr. Malovičom a ktorý už absolvoval aj zaškolenie na prácu a obsluhu techniky
na údržbu hracích plôch v NTC Senec.

V rámci realizácie koncepcie rozvoja marketingu SFZ sme začali aj na základe odporúčaní UEFA
implementovať projekt novej digitálnej stratégie (FRM – Football Relationship Management).
S tým súvisí prijatie Jána Gerzaniča na pozíciu manažéra pre digitálne médiá. Ján Gerzanič má 30
rokov a je absolventom Vysokej školy ekonómie a manažmentu verejnej správy a má skúsenosti
s prácou z predchádzajúceho pôsobenia v mediálnej agentúre MEC Slovakia s.r.o.

V súvislosti s odchodom Martiny Bilasovej sme potrebovali riešiť obsadenie pracovníčky recepcie,
kde od 1. augusta nastúpila Andrea Gajdošová, 27-ročná absolventka Fakulty sociálnych vied
a zdravotníctva Univerzity Konštantína Filozofa v Nitre. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zmenách v organizačnej štruktúre SFZ a SFZ

Marketing, s.r.o. za obdobie júl – august 2015.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Informácia o organizovaní Konferencie trénerov UEFA, ktorá sa uskutoční

v dňoch 21.- 25. septembra 2015 v Bratislave.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval členov VV SFZ o organizovaní Konferencie
trénerov UEFA, ktorá sa uskutoční v dňoch 21.- 25. septembra 2015 v Bratislave.
Európska futbalová asociácia (UEFA) v spolupráci so SFZ organizuje v termíne 21. – 25. septembra
2015 odborné futbalové podujatie špecificky zamerané na vzdelávanie trénerov vo futbale
pod názvom UEFA Coach Education Workshop. Na Workshop preto UEFA pozvala manažérov



vzdelávania a lektorov vzdelávania trénerov zo všetkých 54 členských krajín UEFA. Celkovo sa
na workshope zúčastní cca 160 hostí. Teoretická časť workshopu sa uskutoční v bratislavskom
Hoteli Sheraton, kde budú všetci účastníci aj ubytovaní. Praktické ukážky sa uskutočnia v NTC
Senec.
V pondelok 21.9.2015 je naplánované stretnutie UEFA Development and Technical Assistance
Committee. Oficiálne otvorenie workshopu sa uskutoční v utorok 22. septembra 2015 o 9,00 hod.
v hoteli Sheraton. Oficiálny program workshopu ukončí slávnostná večera vo štvrtok 24. septembra
2015 o 20,30 hod. v Reštaurácii Hrad v Bratislave. Organizáciu workshopu za SFZ zabezpečuje
Jozef Záhorský.

Za SFZ sa workshopu zúčastnia nasledovní zástupcovia:
Jozef Vengloš – pozvaný hosť UEFA
Milan Lešický, člen VV – zástupca trénerov
Ján Greguš – Technický riaditeľ
Zsolt Pakusza – Manažér vzdelávania trénerov
Štefan Tarkovič – asistent trénera SR A
Lektori vzdelávania trénerov

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o organizovaní Konferencie trénerov UEFA, ktorá sa

uskutoční v dňoch 21.- 25. septembra 2015 v Bratislave.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Informácia o písomnom vzdaní sa člena v Komisii pre štadióny a ihriská SFZ.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval o písomnom vzdaní sa člena Komisie
pre  štadióny a ihriská SFZ. 
Ku dňu 15. júla 2015 oznámil Ing. Jozef Michálik svoje ukončenie činnosti v Komisii pre štadióny
a ihriská SFZ z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti. 
V prípade, že predseda Komisie pre štadióny a ihriská SFZ vyhodnotí, že bude potrebné doplniť
komisiu o nového člena, uskutoční sa ustanovovanie do funkcie tejto osoby na najbližšom zasadnutí
VV SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o  písomnom vzdaní sa člena v Komisii pre štadióny

a ihriská SFZ.

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 18: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi

zasadnutiami.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval o výsledkoch hlasovania per rollam
v období medzi riadnymi zasadnutiami.
V období medzi riadnymi zasadnutiami sa uskutočnili štyri hlasovania per rollam vo viacerých



otázkach, konkrétne hlasovanie č. 04/15 vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových

súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2015/16, hlasovanie č. 05/15 vo veci
schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ, vo veci schvaľovania návrhu

na právno-organizačné zmeny v klube, vo veci schvaľovania výkladu smernice o právno

organizačných zmenách v kluboch v prípade postupu MFK Skalica do najvyššej ligovej

súťaže, hlasovanie č. 06/15 vo veci schvaľovania návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ,

vo veci schvaľovania návrhu na právno-organizačné zmeny v kluboch a hlasovanie č. 07/15
vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku

SFZ.

Výsledky hlasovania per rollam č. 04/15 vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových

súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2015/16:

Svoje stanoviská ste mali možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk v termíne
do 14. júla 2015 formou:
Schvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník
2015/16,
alebo 
Neschvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník
2015/16,
alebo 
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových súťaží riadených
SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2015/16.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

Výsledky hlasovania per rollam č. 05/15:

Svoje stanoviska ste mali možnosť zaslať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk v termíne
do 22. júla 2015 formou:

V prvom prípade vo veci schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ:

Schvaľujem návrh na prijatie FK Sečovce, Športový klub BEMIFO Rožňava a ŠK Baník Štítnik
za nových riadnych členov SFZ,
alebo 
Neschvaľujem návrh na prijatie FK Sečovce, Športový klub BEMIFO Rožňava a ŠK Baník Štítnik
za nových riadnych členov SFZ,
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie FK Sečovce, Športový klub
BEMIFO Rožňava a ŠK Baník Štítnik za nových riadnych členov SFZ.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

V druhom prípade vo veci schvaľovania návrhu na právno-organizačné zmeny v klube:

Schvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v klube KMŠN Výčapy-Opatovce, ktorý ako
subjekt odstupuje práva a povinnosti na Združenie FC Výčapy-Opatovce,
alebo 
Neschvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v klube KMŠN Výčapy-Opatovce, ktorý ako
subjekt odstupuje práva a povinnosti na Združenie FC Výčapy-Opatovce,
alebo 



Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania právno-organizačnej zmeny v klube KMŠN Výčapy-
Opatovce, ktorý ako subjekt odstupuje práva a povinnosti na Združenie FC Výčapy-Opatovce.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

V treťom prípade vo veci schvaľovania výkladu smernice o právno organizačných zmenách v

kluboch v prípade postupu MFK Skalica do najvyššej ligovej súťaže:

Schvaľujem výklad smernice o právno organizačných zmenách v kluboch v prípade postupu MFK
Skalica do najvyššej ligovej súťaže,
alebo 
Neschvaľujem výklad smernice o právno organizačných zmenách v kluboch v prípade postupu
MFK Skalica do najvyššej ligovej súťaže,
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci výklad smernice o právno organizačných zmenách v kluboch
v prípade postupu MFK Skalica do najvyššej ligovej súťaže.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

Výsledky hlasovania per rollam č. 06/15:

Svoje stanoviska ste mali možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk v termíne
do 18. augusta 2015 formou:

V prvom prípade vo veci schvaľovania návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ:

Schvaľujem návrh na prijatie OFC Russel Gabčíkovo za riadneho člena SFZ,
alebo
Neschvaľujem návrh na prijatie OFC Russel Gabčíkovo za riadneho člena SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci prijatia OFC Russel Gabčíkovo za riadneho člena SFZ.

Hlasovania sa zúčastnilo 13 členov VV SFZ, z toho 12 hlasovali formou "schvaľujem" a jeden

sa zdržal hlasovania (Petr Kašpar).

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

V druhom prípade vo veci schvaľovania návrhu na právno-organizačné zmeny v kluboch:

Schvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v klube TJ Gabčíkovo (ako zanikajúce občianske
združenie) a OFC Russel Gabčíkovo (ako právny nástupca v dôsledku zlúčenia),
alebo
Neschvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v klube TJ Gabčíkovo (ako zanikajúce
občianske združenie) a OFC Russel Gabčíkovo (ako právny nástupca v dôsledku zlúčenia),
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania právno-organizačnej zmeny v klube TJ Gabčíkovo
(ako zanikajúceho občianskeho združenia) a OFC Russel Gabčíkovo (ako právneho nástupcu
v dôsledku zlúčenia).

Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho 11 hlasovali formou "schvaľujem" a jeden

sa zdržal hlasovania (Petr Kašpar).

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná



väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

Výsledky hlasovania per rollam č. 07/15 vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie

Registračného a prestupového poriadku SFZ:

Svoje stanoviska ste mali možnosť zaslať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk v termíne
do 31. augusta 2015 formou:

Schvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ,
alebo 
Neschvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie Registračného
a prestupového poriadku SFZ.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".

Konštatujem, že na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná
väčšina všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi

riadnymi zasadnutiami. 

Hlasovalo 10 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 10

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 19:  Schvaľovanie návrhu stanoviska k výrokom p. Vladimíra Sotáka.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predloženie doplneného bodu programu na začiatku
zasadnutia odôvodnil tým, že stanovisko VV SFZ je reakciou na medializovaný článok v denníku
Plus 1 deň pod názvom „Mecenáš futbalovej Podbrezovej Soták: Zväz nás obral o milióny!“ Tento
článok obdržali členovia VV SFZ v tlačenej podobe. Možné je ho nájsť na webovom odkaze:
http://www.pluska.sk/sport/futbal/mecenas-futbalovej-podbrezovej-sotak-zvaz-nas-obral-
miliony.html

K uvedenému článku a výrokom p. Vladimíra Sotáka predložil nasledovné stanovisko:

VV SFZ vzhľadom k medializovaným výrokom p. Vladimíra Sotáka pri otvorení
zrekonštruovaného štadióna v Podbrezovej o “poškodení” resp. “obratí” Podbrezovej o 1 750 000
EUR v rámci programu modernizácie, rekonštrukcie a výstavby futbalových štadiónov konštatuje
že:

1. Výber miest do vládneho programu modernizácie, rekonštrukcie a výstavby futbalových
štadiónov bol prijatý uznesením vlády SR č. 115 z 27. februára 2013,

2. O rozdelení peňazí z vládneho programu modernizácie, výstavby a rekonštrukcie futbalových
štadiónov rozhodol najvyšší orgán SFZ - konferencia a to v júli 2013.
Za predložený návrh hlasovalo 82 z 83 delegátov konferencie SFZ. Za tento návrh hlasoval aj
prítomný zástupca klubu ŽP Šport Podbrezová, ktorý ani v rámci diskusie voči návrhu nevzniesol
nijakú pripomienku. Samotnú filozofiu i spôsob realizácie uvedeného programu pripravil SFZ
a vláda SR sa s ním stotožnila. Doterajšiu spoluprácu vlády SR a SFZ na tomto programe vysoko
ocenil na tlačovej konferencii, ktorá sa konala dňa 21. augusta 2015 aj premiér Robert Fico.



3. Podbrezová dostala v prepočte na obyvateľa druhú najvyššiu dotáciu.

4. V čase rozhodovania o rozdelení prostriedkov z vládneho programu hrala Podbrezová 2. ligu.

Schválené stanovisko členov VV SFZ bude uvedené prostredníctvom tlačovej správy na webovom
sídle SFZ a zároveň bude listom doručené klubu ŽP Šport Podbrezová, v ktorom budú jeho
zástupcovia upozornení na rešpektovanie stanov SFZ konkrétne:

čl. 41 (Konferencia), ods. 1:

„Konferencia je najvyšším zastupiteľským orgánom SFZ, ktorý má legitimitu prijať najzávažnejšie
rozhodnutia futbalového hnutia v SR.“
čl. 7 (Vzťahy v SFZ), ods. 1 až 4:

1. „SFZ, jeho orgány a členovia podporujú priateľské medziľudské vzťahy medzi svojimi členmi,
klubmi, funkcionármi a hráčmi, ako aj v celom futbalovom hnutí.
2. SFZ, jeho orgány, funkcionári a ostatní členovia SFZ sú povinní dodržiavať stanovy a ostatné
predpisy SFZ, FIFA, UEFA, pravidlá hry (futbal, futsal, plážový futbal) a rozhodnutia FIFA, UEFA,
ako aj záväzné rozhodnutia medzinárodných aj vnútroštátnych orgánov rozhodovania sporov,
rešpektovať princípy uvedené v článku 5 odseku 2, ako aj v článku 5 odseku 3 tam, kde je ich
použitie výslovne stanovené, ako aj zásady lojality, čestnosti a športového správania, poznať
a dodržiavať zásady športovej etiky a etický kódexu futbalu.
3. Každý člen SFZ je povinný osobitne dbať na dobré meno slovenského futbalu a zdržať sa
akýchkoľvek konaní, ktoré by ho mohli nespravodlivo poškodiť.
4. Porušenie povinností uvedených v tomto článku, ako aj ostatných povinností vyplývajúcich
z týchto stanov, sú disciplinárnymi previneniami, ktoré je možné postihnúť v disciplinárnom
konaní.“
čl. 10  (záväznosť rozhodnutí orgánov SFZ), ods. 1:

„Právoplatné rozhodnutie orgánu SFZ, ktoré bolo vydané v súlade so stanovami a ostatnými
predpismi SFZ v rámci jeho právomoci, je pre všetkých členov tohto orgánu, ako i pre všetkých
členov SFZ, ktorým je určené, záväzné.“
čl. 10, ods. 2:

„Člen SFZ je povinný rešpektovať rozhodnutia SFZ a jeho orgánov. Člen SFZ zabezpečí
dodržiavanie rozhodnutí SFZ a jeho orgánov aj vo vzťahu ku všetkým osobám podliehajúcim
právomoci člena SFZ.“
čl. 11 (Predpisy členov SFZ), ods. 3:

„Členovia SFZ sú povinní rešpektovať všetky právoplatné rozhodnutia orgánov SFZ
o záležitostiach týkajúcich sa ich členstva. Táto povinnosť platí bez ohľadu na ich právnu formu
a organizačnú štruktúru.“
čl. 5 (Princípy uplatňované v rámci činnosti SFZ), ods. 2, písm. a):

„Princíp fair play - konanie v súlade s etickými princípmi, ktoré sú v protiklade s koncepciou
športového víťazstva za každú cenu, princípmi, ktoré podporujú integritu a rovnosť príležitostí
pre všetkých súťažiacich, a zdôrazňujú úctu k človeku ako k osobnosti a hodnotu každého
jednotlivca účastného na športovom podujatí.“

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh stanoviska k výrokom p. Vladimíra Sotáka.

Hlasovalo 9 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 9

Proti – 0

Zdržali sa hlasovania – 0

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 20: Diskusia

Informácia o uskutočnení sa Kongresu UEFA

Ján Kováčik:

Informoval, že VV UEFA definitívne potvrdil, že Kongres UEFA, ktorý sa uskutoční dňa 29. júna
2018 sa uskutoční v Bratislave. Pridelenie organizácie tohto podujatia na Slovensku je vôbec
poprvýkrát v jeho novodobej histórii.

Informácia o stretnutí riadiaceho výboru pre realizáciu projektu Národného futbalového

štadióna

Ján Kováčik:

Informoval, že dňa 7. septembra 2015 sa konalo zasadnutie riadiaceho výboru projektu NFŠ, ktoré
sa oboznámilo so štatútom tohto výboru. Ten upravuje pôsobnosť, zloženie, rokovania
a dokumentáciu riadiaceho výboru.
Riadiaci výbor je zložený z 10 členov:
- minister školstva, vedy, výskumu a športu SR,
- generálny riaditeľ sekcie rozpočtovej politiky MŠVVaŠ SR,
- generálny riaditeľ sekcie štátnej starostlivosti o šport a mládež  MŠVVaŠ SR,
-  generálny riaditeľ sekcie rozpočtovej rozpočtovej politiky MF SR,
- riaditeľ projektovej kancelárie MŠVVaŠ,
- prezident SFZ,
- riaditeľ magistrátu hl. mesta SR Bratislava,
- starosta mestskej časti Bratislava, Nové Mesto,
- podpredseda VV UEFA pre štadióny a bezpečnosť UEFA,
- poverený zástupca Poradcu

Najbližšie stretnutie riadiaceho výboru projektu NFŠ sa uskutoční po ukončení auditu
od spoločnosti KPMG.

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 7. septembra 2015 v Rajeckých

Tepliciach:

Uznesenie č. 120/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.
T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 121/15 VV SFZ:

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ schvaľuje deň 30. september 2015 za posledný možný termín na záväzné vyjadrenie sa
pre mestá Prievidza a Dolný Kubín k podmienkam určených SFZ vyplývajúcich z realizácie
projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.

T: v texte
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 122/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy o spolupráci medzi SFZ a Mestom Poprad.



T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 123/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentačných družstiev
SR – jeseň 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 124/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje návrh termínovej listiny mládežníckych reprezentačných družstiev SR – jeseň
2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 125/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje deň 20. september 2015 za posledný možný termín na zasielanie pripomienok
k predloženému návrhu Štatútu siene  slávy slovenského futbalu a zároveň za termín na zasielanie
návrhov na personálne zloženie orgánov Siene slávy (Výkonná komisia, Čestná rada).   
 

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 126/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje p. Lukáša Piteka za tajomníka Komory pre riešenie sporov SFZ. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     

Uznesenie č. 127/15 VV SFZ:

VV SFZ berie na vedomie Správu o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za kalendárny rok
2014.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 128/15 VV SFZ:

VV SFZ berie na vedomie Správu o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie január –
jún 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 129/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov UEFA Solidarity Payment
za sezónu 2014/15.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
   

Uznesenie č. 130/15 VV SFZ:

VV SFZ schvaľuje prihlášku do súťaže Regions Cup ročníka 2016/17.
T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 131/15 VV SFZ:



VV SEZ schva uje uclelenie bronzovØho odznaku SEZ pre p. JÆna  pivÆka. p. Jozefli Kovalč ka.
.

Jaros ava Svarcn a p. [)u ana PolÆka.
T: ihne 
Z: Jozef Klirnenl

Uznesenie ¨ . 132/15 VV SFZ:
yV SEZ berle na vedom je inlbrmœeiu O odohran eh zÆpasoch n lÆde n ckych dru stiev SR
za obdobie januÆr august 2015.

1: lb neil 
Z: Jozef KlimenL

Uznesenie ¨ . 133/IS VV SFZ:
yV SFZ bene na vedomie informÆeiu o zinenÆeh v organizačnej  truk œre SEZ a SPZ Marke(ing,
s.r.o. za ohdobie jœl  augus 2015.

ihned 
Z: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 134/15 VV SFZ:
VV SEZ berle na vedornie inlbrmÆeiu O organizovan Konkreneie trØnerov ¯ IEEA. klorÆ sa
uskuk čni v d och 21. 25. septemhrn 2015 v Bratislnve.

T: ihned 
Z: Jozef K Ii ment

Uznesenie ¨ . 135/15 VV SFZ:
yV SEZ berle na veclomie nlbrmÆciu o pkomnom vzdan sa člena v Kom kil pre  tadi ny a ihriskÆ
SEZ.

 : ihned 
Z: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 136/15 VY SFZ:
yV SEZ berle na vedomie inlonInÆcR! o v siedkoeh hiasovania per rollam V obdob inedzi riadnymi
zusnd n uti a TI i

T: ihned 
Z: Jozef KJ Iuen

I.Jznesenie ¨ . 137/15 YV SFZ:
VV SPZ schvafuje nÆvrh stanoviska k v rokom [X Vladim ru SotÆku.

1: ihned 
Z: členoviu VV SEZ

Verifikoval:

zelIiew
517.prÆv n y


